
Empuriabrava necessita m�s inversi� en millores

L'oposici� al govern de Castell� reclama que s'abordi la situaci� d'urg�ncia

que pateix la marina

Imatge dels canals de la marina

La necessitat d'inver tir en la millora d'Empuriabrava es va posar de

nou a debat al darrer ple municipal en el qual l'oposici� va insistir en

la urg�ncia. El Govern va detallar projectes previstos per� sense

aclarir el calendari.

El regidor de Plataforma C�vica, Jos� Gallego, va retreure a l'equip de govern que, malgrat les constants queixes,

costi arranjar problem�tiques del dia a dia. ÇEstic tip de posar fotos (a les xarxes)È, deia Gallego, que considera

que aquest estiu el servei que s'ha donat ha estat molt dolent. Com a exemple va manifestar que molt sovint els

carrers no tenen llum i es poden estar molts dies aix�. Ç�s diari, no nom�s aqu� a Noguera, tamb� a Montseny, a

la Platja, pr�cticament un dia a la setmana es queda sense llumÈ.

Danys a la via verda o problemes amb la recollida d'escombraries s�n altres temes que va recordar que

denuncia sovint.

El regidor d'Unitat i Defensa d'Empuriabrava (Udem), Xavier Mar t�nez, va anar m�s enll� i va demanar al Govern,

Çquins projectes d'envergadura tenen pensats per intentar recuperar EmpuriabravaÈ. ÇTots estem d'acord que

necessita millorar molt�ssim, est� en una situaci� derivada de fa molts anysÈ, va recordar.

ÇQu� �s vol fer? No li parlo d'aqu� a cinquanta anys ni dels projectes que hav�em iniciat l'anterior govern?È, va

demanar el regidor.

L'alcalde, Salvi G�ell, va posar de manifest que hi ha la remodelaci� del passeig mar�tim en marxa; i que s'ha de

por tar a terme el clavegueram de Sant Maurici; totes les voreres de Marinada; la remodelaci� de la zona

comercial de Sant Mori, en la qual el govern est� treballant; o acabar la segona planta del Centre de Serveis.

Projectes sense calendari

Ara b�, G�ell va deixar clar que no volia posar un termini d'aqu� a f inals de legislatura sin� que s�n projectes que

esperen anar abordant. La marina d'Empuriabrava compleix cinquanta anys i en el marc de la celebraci� de



l'aniversari es vol posar a debat quin ha de ser el seu futur. Per� des de fa anys s'ha fet evident la degradaci� i la

necessitat d'inversi�.

Una de les grans obres que s'han abordat, que ha tardat m�s de deu anys i ha costat milions d'euros, ha estat la

xarxa de clavegueram a la major par t de la marina.

En aquest moment, despr�s d'aconseguir la concessi� del passeig, s'est� remodelant. Des que es va construir fa

quaranta anys no s'hi havia fet cap inversi�.

Per� com van posar de manifest en el debat generat al darrer ple municipal continuen algunes problem�tiques

com la falta de voreres a moltes zones amb problemes d'inundacions o la necessitat de renovar les zones

comercials.

Trasp�s gesti� canals

Un altre dels temes pendents �s el trasp�s de la gesti� de la par t p�blica dels canals anunciada fa m�s de tres

anys per� que sembla encallada en les negociacions.

El conjunt de projectes pendents s'espera que ajudi a recuperar la millor imatge de la marina, que �s un dels

principals motors de la poblaci�.
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